



Brüssel, den 30. März 2020
(OR. en)

7084/20

**Interinstitutionelles Dossier:
2020/0042 (COD)**

**VOTE 6
INF 50
PUBLIC 11
CODEC 226**

VERMERK

Betr.:	– Abstimmungsergebnis – Verordnung des Europäischen Parlaments und des Rates zur Änderung der Verordnung (EWG) Nr. 95/93 des Rates über gemeinsame Regeln für die Zuweisung von Zeitnischen auf Flughäfen in der Gemeinschaft = Annahme des Gesetzgebungsakts = Abweichung von der in Artikel 4 des Protokolls Nr. 1 über die Rolle der nationalen Parlamente in der EU vorgesehenen Frist von acht Wochen = Ergebnis des schriftlichen Verfahrens vom 30. März 2020
--------	---

Das Ergebnis der Abstimmung über den oben genannten Gesetzgebungsakt ist in der Anlage enthalten.

Bezugsdokument:

PE-CONS 4/20

Datum der Annahme des Beschlusses über die Anwendung des schriftlichen
Verfahrens durch den AStV: 25.3.2020



General Secretariat of the Council

Institution: Council of the European Union
 Session:
 Configuration:
 Item: 2020/0042 (COD) (Document: 4/20)
 Voting Rule: qualified majority
 Subject: Regulation of the European Parliament and of the Council amending Council Regulation (EEC) No 95/93 on common rules for the allocation of slots at community airports – Adoption of the legislative act – Derogation from the 8-week period provided for in Article 4 of Protocol 1 on the role of national Parliaments in the EU.

Vote	Members	Population (%)
Yes	27	100%
No	0	0%
Abstain	0	0%
Not participating	0	
Total	27	

Sitting date: 30/03/2020

Final result



Member State	Weighting	Vote	Member State	Weighting	Vote
BELGIQUE/BELGIË	2,56		LIETUVA	0,62	
БЪЛГАРИЯ	1,56		LUXEMBOURG	0,14	
Ceská republika	2,35		MAGYARORSZÁG	2,18	
DANMARK	1,30		MALTA	0,11	
DEUTSCHLAND	18,54		NEDERLAND	3,89	
EESTI	0,30		ÖSTERREICH	1,98	
ÉIRE/IRELAND	1,10		POLSKA	8,49	
ΕΛΛΑΔΑ	2,40		PORTUGAL	2,30	
ESPAÑA	10,49		ROMÂNIA	4,34	
FRANCE	14,98		SLOVENIJA	0,47	
HRVATSKA	0,91		SLOVENSKO	1,22	
ITALIA	13,65		SUOMI/FINLAND	1,23	
ΚΥΠΡΟΣ	0,20		SVERIGE	2,29	
LATVIJA	0,43		UNITED KINGDOM		

* When acting on a proposal from the Commission or the High Representative, qualified majority is reached if at least 55 % of members vote in favour (15 MS) accounting for at least 65% of the population

For information: <http://www.consilium.europa.eu/public-vote>